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Fråga till Vice Ordförande Utbildningsnämnden gällande ekonomisk prognos 
  
September 2019 prognostiserade Bildningsnämnden att man skulle landa på 3,4 miljoner i 
positivt resultat. Detta blev även 2019 års resultat trots att man haft tidningsskriverier och 
radiosändningar om brist på stöd och stöttning för barn med särskilda behov samt att 
personalen vittnat om en tuff arbetsbelastning.  
 
Prognosen som utbildningsnämnden i dagarna har fått ut handlingar om indikerar att man än 
en gång kommer uppvisa ett positivt resultat, denna gång indikerar det 6,4 miljoner. 
 
Det positiva resultatet fortsätter och ökar således mellan 2019 till 2020. 
 
Fråga, kommer Socialdemokraterna verka för att dessa medel används för att ex stötta de 
elever med särskilda behov alternativt för att minska personalens arbetsbelastning? 
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